
 Zarząd Powiatu 
 Stalowowolskiego 

OZK.0022.27.2016.KS 

 

Protokół Nr 97/2016 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

które odbyło się w dniu 23 czerwca 2016 roku 

w Starostwie Powiatowym w Stalowej Woli. 

Rozpoczęcie obrad o godz. 1110, zakończenie o godz. 1200 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 Starosta Janusz Zarzeczny,  

 Wicestarosta Mariusz Sołtys, 

 Członkowie Zarządu: Andrzej Gargaś, Marek Tyza. 

 

Osoby z głosem doradczym: 

 Sekretarz Powiatu Helena Krasoń, 

 Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa,  

 Przewodniczący Rady Powiatu Ryszard Andres.  

 

Zaproszone Osoby:  

 Edward Surmacz - Dyrektor SP ZZOZ Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej 

Woli,  

 Elżbieta Głowacka – Główny Księgowy Szpitala,  

 Alicja Mach – Naczelnik Wydziału Inwestycji i Mienia Powiatu, 

 Hubert Karwan – Kierownik Referatu Środowiska. 

 

Porządek obrad: 

1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Uchwała Zarządu w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego 

Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej Powiatowego Szpitala 

Specjalistycznego w Stalowej Woli za 2015 rok. 

4. Uchwała Zarządu w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż materiałów pochodzących z rozbiórki 

ul. Klasztornej przez Zarząd Dróg Powiatowych w Stalowej Woli. 

5. Uchwała Zarządu w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przekazanie przez Zarząd Dróg 

Powiatowych w Stalowej Woli krawężników betonowych. 

6. Wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 3 w Stalowej Woli o przyznanie 

środków finansowych na wymianę instalacji wodociągowej.  



 
 

7. Wniosek Stowarzyszenia „Przyjazna Dłoń” w Stalowej Woli w sprawie dofinansowania zakupu 

usługi transportowej dla zadania pn. „Letnie warsztaty promujące edukację ekologiczną”. 

8. Wniosek Wydziału Zamiejscowego Prawa i Nauk o Społeczeństwie w Stalowej Woli Katolickiego 

Uniwersytetu Lubelskiego o wsparcie przez władze samorządowe nowego kierunku – 

pielęgniarstwo.  

9. Wniosek Akademii Piłkarskiej ze Stalowej Woli w sprawie pokrycia kosztów organizacyjnych 

związanych z udziałem zawodników Akademii w Ogólnopolskim Turnieju Piłkarskim 

Deichmann w Wałbrzychu. 

10. Uchwała Zarządu w sprawie zmian w budżecie powiatu stalowowolskiego na 2016 rok.  

11. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Zarządu Powiatu z dnia 17 czerwca 2016 roku.  

12. Wolne wnioski. 

13. Zamknięcie posiedzenia.  

 

 

Ad. 1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Starosta Janusz Zarzeczny otworzył 97 posiedzenie Zarządu Powiatu. Następnie na podstawie 

listy obecności stwierdził prawomocność obrad. 

 

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad. 

Starosta Janusz Zarzeczny zapytał, czy Członkowie Zarządu mają jakieś uwagi lub pytania 

do porządku obrad. Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta zarządził głosowanie. Za przyjęciem 

porządku obrad głosowało 4 Członków Zarządu, głosów przeciw i wstrzymujących się nie 

było. Porządek obrad został przyjęty. 

 

Ad. 3. Uchwała Zarządu w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego 

Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej Powiatowego 

Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli za 2015 rok.  

 Główny Księgowy Szpitala Elżbieta Głowacka przedstawiła roczne sprawozdanie finansowe 

Szpitala. Starosta Janusz Zarzeczny stwierdził, że zmiany, które zachodzą w Szpitalu idą 

w dobrym kierunku. Starosta Janusz Zarzeczny zapytał, czy Członkowie Zarządu mają 

pytania lub uwagi do przedstawionego sprawozdania? Uwag i pytań nie zgłoszono. Starosta 

Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie.  

 Głosy: za – 4, przeciw - 0, wstrzymujące – 0. 

 Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 97/518/2016 w sprawie zatwierdzenia rocznego 

sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej 

Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli za 2015 rok. 



 
 

 

Ad. 4. Uchwała Zarządu w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż materiałów pochodzących 

z rozbiórki ul. Klasztornej przez Zarząd Dróg Powiatowych w Stalowej Woli. 

 Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach przedstawiła uchwałę. Naczelnik zaproponowała, aby 

krawężniki w ilości 130 szt. sprzedać za 7 zł/szt. natomiast płytki betonowe o wymiarach 

50x50 za 12 zł/m2. Starosta zapytał, czy Członkowie Zarządu mają inne propozycje lub uwagi 

do przedstawionej uchwały? Innych propozycji i uwag nie zgłoszono. Starosta Janusz 

Zarzeczny zarządził głosowanie. 

 Głosy: za – 4, przeciw - 0, wstrzymujące – 0. 

 Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 97/519/2016 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

materiałów pochodzących z rozbiórki ul. Klasztornej przez Zarząd Dróg Powiatowych 

w Stalowej Woli. 

 

Ad. 5. Uchwała Zarządu w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przekazanie przez 

Zarząd Dróg Powiatowych w Stalowej Woli krawężników betonowych. 

 Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach przedstawiła uchwałę. Naczelnik zaproponowała, aby 

nieodpłatnie przekazać pochodzące z rozbiórki ul. Klasztornej w Stalowej Woli krawężniki 

betonowe w ilości 300 szt. na rzecz Komitetu Budowy Kaplicy w Przyszowie. Starosta 

zapytał, czy Członkowie Zarządu mają inne propozycje lub uwagi do przedstawionej 

uchwały? Innych propozycji i uwag nie zgłoszono. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził 

głosowanie. 

 Głosy: za – 4, przeciw - 0, wstrzymujące – 0. 

 Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 97/520/2016 w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne 

przekazanie przez Zarząd Dróg Powiatowych w Stalowej Woli krawężników betonowych. 

 

Ad.6. Wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych Nr 3 w Stalowej Woli 

o przyznanie środków finansowych na wymianę instalacji wodociągowej.  

 Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach przedstawiła wniosek. Naczelnik powiedziała, że 

zasadnym jest wymiana tej instalacji, gdyż rury są nieszczelne i zalewają Szkołę. Dodała 

również, że wstępny kosztorys tej inwestycji wyniesie ok. 20 tys. zł. Starosta Janusz 

Zarzeczny zwrócił się, z pytaniem do Skarbnik Powiatu Elżbiety Kulpy czy dysponujemy 

odpowiednimi środkami finansowymi, aby podjąć się tej inwestycji? Skarbnik Powiatu 

Elżbieta Kulpa odpowiedziała, że można pomyśleć o przeniesieniu niewykorzystanych 

środków finansowych, aby wymienić tę instalację wodociągową. Starosta Janusz Zarzeczny 

zapytał, czy Członkowie Zarządu mają inne propozycje lub uwagi do przedstawionego 



 
 

wniosku? Innych propozycji i uwag nie zgłoszono. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził 

głosowanie. 

 Głosy: za – 4, przeciw - 0, wstrzymujące – 0. 

 Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych 

Nr 3 w Stalowej Woli i postanowił przyznać kwotę 20 tys. zł. na wymianę instalacji 

wodociągowej.  

 

Ad. 7. Wniosek Stowarzyszenia „Przyjazna Dłoń” w Stalowej Woli w sprawie dofinansowania 

zakupu usługi transportowej dla zadania pn. „Letnie warsztaty promujące edukację 

ekologiczną”.  

Kierownik Referatu Środowiska Hubert Karwan przedstawił wniosek Stowarzyszenia 

„Przyjazna Dłoń” w Stalowej Woli. Starosta Janusz Zarzeczny zaproponował, aby przychylić 

się do wniosku i przyznać kwotę 1500 zł na zakup usługi transportowej dla zadania 

pn. „Letnie warsztaty promujące edukację ekologiczną”. Starosta Janusz Zarzeczny zapytał, 

czy Członkowie Zarządu mają inne propozycje lub pytania do wniosku? Innych propozycji 

i uwag nie zgłoszono. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie.  

Głosy: za – 4, przeciw - 0, wstrzymujące – 0. 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Stowarzyszenia „Przyjazna Dłoń” w Stalowej 

Woli i postanowił przyznać kwotę 1500 zł na zakupu usługi transportowej dla zadania 

pn. „Letnie warsztaty promujące edukację ekologiczną”. 

 

Ad. 8. Wniosek Wydziału Zamiejscowego Prawa i Nauk o Społeczeństwie w Stalowej Woli 

Katolickiego Uniwersytetu Lubelskiego o wsparcie przez władze samorządowe 

nowego kierunku – pielęgniarstwo.  

  Naczelnik Wydziału PKZ Tomasz Wosk przedstawił wniosek. Starosta Janusz Zarzeczny 

zaproponował, aby pozytywnie rozpatrzyć wniosek szczególnie, co do promocji otwarcia 

kierunku czy udzieleniu wsparcia w rozmowach z kierownictwem Szpitala. Starosta zapytał, 

czy Członkowie Zarządu mają inne propozycje bądź uwagi do przedstawionego wniosku? 

Innych propozycji i uwag nie zgłoszono. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. 

  Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących – 0.  

  Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Wydziału Zamiejscowego Prawa i Nauk 

o Społeczeństwie w Stalowej Woli Katolickiego Uniwersytetu Lubelskiego i postanowił wspierać 

promocyjnie nowopowstający kierunek – pielęgniarstwo. 

 

 



 
 

Ad. 9. Wniosek Akademii Piłkarskiej ze Stalowej Woli w sprawie pokrycia kosztów 

organizacyjnych związanych z udziałem zawodników Akademii w Ogólnopolskim 

Turnieju Piłkarskim Deichmann w Wałbrzychu. 

  Naczelnik Wydziału PKZ Tomasz Wosk przedstawił wniosek. Wicestarosta Mariusz Sołtys 

zaproponował, aby przyznać kwotę 1000 zł. Starosta zapytał, czy Członkowie Zarządu mają 

inne propozycje bądź uwagi do przedstawionego wniosku? Innych propozycji i uwag nie 

zgłoszono. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. 

  Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących – 0.  

  Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Akademii Piłkarskiej ze Stalowej Woli 

w sprawie pokrycia kosztów organizacyjnych związanych z udziałem zawodników Akademii 

w Ogólnopolskim Turnieju Piłkarskim Deichmann w Wałbrzychu. 

 

Ad. 10. Uchwała Zarządu w sprawie zmian w budżecie powiatu stalowowolskiego na 2016 

rok.  

 Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa przedstawiła uchwałę. Starosta Janusz Zarzeczny zapytał 

czy Członkowie Zarządu mają inne propozycje lub uwagi do przedstawionej uchwały? Innych 

propozycji i uwag nie zgłoszono. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. 

 Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących -0. 

 Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 97/521/2016 w sprawie zmian w budżecie powiatu 

stalowowolskiego na 2016 rok. 

 

 Ad. 14. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Zarządu Powiatu z dnia 17 czerwca 2016 roku. 

Starosta Janusz Zarzeczny zapytał, czy Członkowie Zarządu mają uwagi do protokołu 

z poprzedniego posiedzenia Zarządu Powiatu? Uwag nie zgłoszono. Starosta Janusz 

Zarzeczny zarządził głosowanie.  

Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących -0. 

Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 15. Wolne wnioski. 

Naczelnik Wydziału PKZ Tomasz Wosk poinformował Członków Zarządu, że Dyrektor 

Fundacji Wspierania Edukacji przy Stowarzyszeniu Dolina Lotnicza Łukasz Szuba zwrócił się 

wnioskiem o możliwość sfinansowania kolejnego semestru Politechniki Dziecięcej. Starosta 

Janusz Zarzeczny zaproponował, aby poruszyć ten temat na najbliższym Konwencie 

Wójtów, ponieważ jest to również sprawa gmin. Na tym dyskusję zakończono.  

 

 



 
 

Ad. 16. Zamknięcie posiedzenia.  

Starosta Janusz Zarzeczny zamknął 97 posiedzenie Zarządu Powiatu. 

 

Protokołowała: 

Katarzyna Safin 

 Janusz Zarzeczny 

 Starosta Stalowowolski 

 (podpisano bezpiecznym podpisem elektronicznym) 


